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Council of Europe Secretary General Walter Schwimmer:
“The “presidential election” in Nagorno-Karabakh is
politically irrelevant”

Strasbourg, 06.08.2002 - “The « presidential election » scheduled to take place
on 11 August 2002 in Nagorno-Karabakh is irrelevant to our paramount concern:
reaching a political settlement of the Nagorno-Karabakh conflict” declared Walter
Schwimmer, Secretary General of the 44-nation Council of Europe, in reply to a
journalist's question prompted by the Declaration of the European Union
Presidency on those elections released on August 2.

“We expect Armenia and Azerbaijan to work forcefully and sincerely towards
such a settlement, in conformity with the pledge they made when acceding to
the Council of Europe” he added.

Le Secrétaire Général du Conseil de I’Europe, Walter
Schwimmer: “L’election presidentielle” au Nagorno-
Karabakh est sans pertinence politique”

Strasbourg, 06.08.2002 “ « L’élection présidentielle » programmée le 11 aodt
prochain au Nagorno-Karabakh est sans pertinence politique pour ce qui
concerne l'objectif essentiel de trouver un réglement politique au conflit du
Nagorno-Karabakh” vient de déclarer Walter Schwimmer, Secrétaire Général
de I'Organisation des 44, en réponse a la question d’un journaliste, faisant suite
a la Déclaration de la présidence de I'Union Européenne publiée le 2 ao(t.

« Nous attendons de 'Arménie et de | ‘Azerbaidjan qu’ils fassent un effort réel et
sincére pour parvenir a un reglement politique, conformément aux engagements
pris lors de leur adhésion au Conseil de I'Europe » a t-il précisé.
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